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UCHWAŁA NR XXI/190/2
RADY OSIEDLA PILCZYCE-KOZANÓW-

z dnia 7 grudnia 2023
OPOWICE PŁN,|.9Nr z rejestru przesyjSń vt

w sprawie przyjęcia protokołów z poprzednich sesji.
Na podstawie 88 ust. 1-3, załącznika do uchwały nr XIII/420/03 Rady Miejskiej
Wrocławia z dnia 16 października 2003 r. w sprawie nadania Statutu Osiedla Pilczyce-
Kozanów-Popowice Płn. (Dz. Urz. Woj. Doln. z 2017 r. poz. 2180 i 1471, z 2018 r. poz.
4613, z 2020 r. poz. 6534 oraz z 2021 r. poz. 2811) Rada Osiedla Pilczyce-Kozanów-
Popowice Płn. uchwala, co następuje:

81. Rada Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn. przyjmuje protokół z sesji nr XX,

82. Uzasadnienie do przedmiotowego projektu uchwały stanowi załącznik nr1.
83. Protokół z sesji nr XX stanowi załączniki nr 2 do niniejszej uchwały.

84. Wykonanie uchwały powierza się Zarządowi Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn.

85. Uchwała wchodziw życie z dniem podjęcia.
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JEDNOSTKA POMOCNICZA
GMINY WROCŁAW Załącznik nr 1

Rada Osiedla
Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn. DO UCHWAŁY NR XXI/190/23

ul. Rękodzielnicza I, 54-135 Wrocław
pilczyceGdosiedla.wroclaw.pl RADY OSIEDLA PILCZYCE-KOZANÓW-POPOWICE PŁN.

z dnia 7 grudnia 2023 r.

UZASADNIENIE

Jednym z zadań wynikających z załącznika do uchwały nr XIII/420/03 Rady Miejskiej
Wrocławia z dnia 16 października 2003 r. w sprawie nadania Statutu Osiedla Pilczyce-
Kozanów-Popowice Płn. (Dz. Urz. Woj. Doln. Z 2017 r. poz. 2180 i 1471, z 2018 r. poz.
4613, z 2020 r. poz. 6534 oraz z 2021 r. poz 2811) jest sporządzenie, uchwalenie
i przekazanie protokołów z posiedzeń sesji Rady Osiedla.



RAJ
.(R 'ą RADA OSIEDLA PILCZYCE KOZANÓW POPOWICE PŁN.

a JEDNOSTKA POMOCNICZA GMINY WROCŁAW
pICzNCE ul. Rękodzielnicza 1, 54-135 Wrocław
POPOWICE PŁN. pilczyce©osiedla.wroclaw.pl

Kadencja 2021-2026
Protokół nr XX/2023

z Sesji Rady Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn.
w dniu 25 października 2023 roku

XXsesja odbyła się się w ODSK "PIAST" przy ul. Rękodzielniczej 1, trwała od godziny 18:00 do 19:00.
Sesja została zwołana na podstawie $16 Załącznika do uchwały nr XIII/420/03 Rady Miejskiej Wrocławia
z dnia 16 października 2003 r. w sprawie nadania Statutu Osiedla Pilczyce-Kozanów-Popowice Pin. (Dz.Urz. Woj. Doln. z 2017r. poz. 2180 i 1471, z 2018 r. poz. 4613, z 2020r. poz. 6534 oraz z 2021 r. poz.2811).

Radni otrzymali na skrzynki mailowe porządek obrad (stanowizał. 1 do niniejszego protokołu) oraz
uchwały stanowiące załączniki wymienione szczegółowo poniżej.

W sesji wzięli udział radni zgodnie z załączoną listą obecności (stanowizał. 2 do niniejszego protokołu).

Sesję prowadziła Zastępczyni Przewodniczącego Rady Osiedla Ewa Gostkowska.

Pkt. 01 Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad

Sekretarz rozpoczął nagrywanie.

Sesję otworzyła Zastępczyni Przewodniczącego Rady Osiedla Ewa Gostkowska, która potwierdziła
osiągnięcie kworum:w sesji wzięło udział 15 radnych.

Pkt. 02 Zgłaszanie wniosków w sprawie zmiany porządku obradi głosowanie nad nimi

Prowadząca sesję radna Ewa Gostkowska zaproponowała zmianę porządku obrad poprzez wykreślenie
punktu dotyczącego podjęcia uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdaniaz realizacji zadania społecznego
pt. „Kino w starym dobrym stylu — dyskusyjny klub filmowy”.

Zaproponowany porządek obrad:
l. Otwarciesesji i przedstawienie porządku obrad
2. Zgłaszanie wniosków w sprawie zmiany porządku obrad i przeprowadzenia głosowań

w
tejsprawie.

3. Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024 —

Zadanie Priorytetowe — Kluby Seniora pt. „Aktywni Seniorzy na osiedlu” (Uchwała nr
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XX_170_23, projekt stanowi zał. 3 do niniejszego protokołu) — ref. Anna Jantas i Konrad
Postawa

4. Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024 —

Zadanie Priorytetowe — Chóry osiedlowept. „Rozśpiewany Kozanów” (Uchwała nr XX_171_33,
projekt stanowi zał. 4 do niniejszego protokołu) — ref. Anna Jantas i Konrad Postawa

5. Podjęcie uchwaływsprawieoferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024 —

Zadanie Priorytetowe — Festyny społeczne pt. „Dzień Kozanowa 2024” (Uchwała nr XX_172_23,
projekt stanowi zał. 5 do niniejszego protokołu) — ref. Anna Jantas i Konrad Postawa

6. Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024—pt.„Kiszonkowa wycieczka” (Uchwała nr XX_173_23, projekt stanowi zał. 6 do niniejszego
protokołu) — ref. Anna Jantas i Ewa Stępniewska

7. Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024 — pt.
„Wsparcie psychologiczne dla uczniów szkoły podstawowej nr 19 we Wrocławiu” (Uchwała nr
XX_174_23, projekt stanowi zał. 7 do niniejszego protokołu) — ref. Konrad Postawa

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie finansowym Rady Osiedla
Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn. obowiązującym w roku 2023 (Uchwała nr XX_175_23, projekt
stanowi zal. 8 do niniejszego protokołu) — ref. Anna Jantas i Konrad Postawa

9. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów z
zawartością alkoholu w punkcie sprzedaży tj. Sklep spożywczy „ZABKA” ul. Legnicka 55F
Wrocław (Uchwała nr XX_176_23, projekt stanowi zał. 9 do niniejszego protokołu) — ref. Ewa
Gostkowska

10. Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów z
zawartością alkoholu w punkcie sprzedaży tj. Sklep spożywczy „ZABKA” ul. Legnicka 55D lok.
U1-1 Wrocław (Uchwała nr XX_177_23, projekt stanowi zał. 10 do niniejszego protokołu)— ref.
Ewa Gostkowska

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu z poprzednich sesji Rady Osiedla (Uchwała nr
XX_178_23, projekt stanowi zał. 11 do niniejszego protokołu)—ref. Patryk Kosek

12. Informacje od Zarządu.
13. Wolne wnioski, zapytania Radnych oraz kluczowe informacje.
14. Zakończenie sesji Rady Osiedla.

W głosowaniu za zmianą porządku obrad udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 03 Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym
2024 — Zadanie Priorytetowe — Kluby Seniorapt. „Aktywni Seniorzy na osiedlu”

Radni Anna Jantas i Konrad Postawa zreferowali wniosek dotyczący uchwały nr XX_170_23.
Radny Konrad Postawa przypomniał, że co rokurealizujemy cztery zadania priorytetowy, związane
z Klubem Seniora, Piknikiem społecznym oraz działaniami okołoświątecznymi. Wyjaśnił, że na
bieżącej sesji planujemy zaplanować cztery zadania priorytetowe oraz dwa dodatkowe.

Radna Anna Jantas przedstawiła plan względem bieżącego roku w kontekście zadania dotyczącego
Klubu Seniora. Zaproponowała zorganizowanie jednej wycieczki do Bardai do Wambierzyc.
Kolejnym elementem tego priorytetowego zadania miałyby być wyjścia na wydarzenia kulturalne,
na które otrzymujemy oferty zniżkowez różnych instytucji kulturalnych. Ponadto zostałyby
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zorganizowane regularne zajęcia gimnastycznei cyfryzacyjne.

Radna Małgorzata Polniak pozytywnie oceniła propozycję zajęć ruchowych. Radny Maciej
Wiśniewski zaproponował porozumienie się ze stowarzyszeniem *Tratwa” w celu bezpłatnego
udostępnienia przestrzeni do zajęć gimnastycznych. Taka propozycja została doceniona przez radną
Halinę Czapnik.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 04 Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024
— Zadanie Priorytetowe — Chóry osiedlowe pt. „Rozśpiewany Kozanów”

Radny Konrad Postawa referujący wniosek dotyczący uchwały nr XX_171_23 wyjaśnił, że celem
tej inicjatywy jest utworzenie międzypokoleniowego chóru osiedlowego dostępnego dla każdego
mieszkańca. Zaznaczył, że działający dotychczas chór „Piastuny”, jest pół-profesjonalnym
zespołem i nie daje możliwości dołączenia mieszkańców, którzy chcieliby wspólnie pośpiewać.
Dodał, że takie muzyczne spotkania gotowajest poprowadzić mieszkająca na Kozanowie pani
Eleonora Maras, mająca doświadczenie w kierowaniu chóru.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 05 Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym
2024 — Zadanie Priorytetowe — Festyny społeczne pt. „Dzień Kozanowa 2024”

Radna Anna Jantas referująca wniosek dotyczący uchwały nr XX_172_23 zaproponowała
organizację kolejnej edycji festynu na Kozanowiedla rodzin mieszkających na osiedlu.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 06 Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym 2024
— pt. „Kiszonkowa wycieczka”

Radna Ewa Stępniewska referująca wniosek dotyczący uchwały nr XX_173_23 zaproponowała
ponowne zorganizowanie wycieczki dla aktywnych społecznie uczniówze szkół podstawowych
naszego osiedla. Poinformowała, że tym razem planowany jest wyjazd do Gospodarstwa
Sznajderów, gdzie uczestnicy będą mieli okazję przygotować własne kiszonki i dowiedzą się jak
ważne jest w naszym życiu zdrowe odżywianie.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 07 Podjęcie uchwały w sprawie oferty realizacji Zadania Społecznego w roku budżetowym
2024 — pt. „Wsparcie psychologiczne dla uczniów szkoły podstawowej nr 19 we
Wrocławiu”

Radny Konrad Postawa referujący wniosek dotyczący uchwały nr XX_174_23 poinformował, iż
pomysł zorganizowanie zajęć wsparcia psychologicznego dla uczniów Szkoły Podstawowej nr 19
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we Wrocławiu została zaproponowany przez radnego Błażeja Stopkę. Wyjaśnił, że celem ma być
wsparcie dla dzieci, które coraz częściej mają trudnościz racjonalnym korzystaniem z komputerów,
telefonówi telewizji. Poinformował, że w ramach tej inicjatywy zostanie zmierzony czas używania
smartfona przez dzieci w ciągu tygodnia. Następnie zostaną przeprowadzone warsztaty dla każdej
klasy. Dodałteż, że akcja zostanie zrealizowana *po kosztach” przez fundację prowadzącą
prywatny gabinet psychologiczny.

W ramach dyskusji radni podkreślali, że w przypadku sukcesu warto potraktować tę akcję jako
pilotaż, a w przyszłości warsztaty mogłyby zostać przeprowadzone we wszystkich szkołach na
naszym osiedlu.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 08 Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w planie finansowym Rady Osiedla
Pilczyce-Kozanów-Popowice Płn. obowiązującym w roku 2023

Radna Anna Jantas referująca wniosek dotyczący uchwały nr XX_175_23 wyjaśniła, że celem
uchwały jest przesunięcie niewydanych środków z budżetu podstawowego Rady Osiedla na
organizację spotkania Mikołajkowego oraz spotkania Wigilijnego w roku budżetowym 2023.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Pkt. 09 Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż
napojów z zawartością alkoholu w punkcie sprzedaży tj. Sklep spożywczy „ZABKA”ul.
Legnicka S55F Wrocław

Radna Ewa Gostkowska zreferowała wniosek dotyczący uchwały nr XX_176_23. Wyjaśniła, że
formalnie wszystkie wymogi są spełnione, chociaż osoba reprezentująca przedsiębiorcę wyraziła
nadzieję, że sprzedaż alkoholu będzie prowadzona do godziny 23:00, chociaż warunkujemy
wydanie pozytywnej opinii podmiotom, które ograniczają sprzedaż alkoholu do godziny 22:00.

Ponadto radna Ewa Gostkowska poinformowała o wspólnej wizycie z radnym Błażejem Stopką w
Wydziale Spraw Społecznych. Zauważyła, że niektóre osiedla zostaną objęte częściowym zakazem
sprzedaży alkoholu, jednak nasze osiedle nie zostanie uwzględnione w tej inicjatywie.
Przypomniała, że nasza rada osiedla zajmowała już stanowisko w sprawie sprzedaży alkoholu na
naszym osiedlu, które jednak nie spotkało się z reakcją ze strony miasta. Dodała też, że nie
dostaliśmy precyzyjnej informacji, na podstawie jakich danych zostały podjęte decyzje o wyborze
osiedli objętych częściowym zakazem.

W ramach dyskusji radni wyrazili żal, że nasz głos nie jest brany pod uwagę przez miasto. W
szczególności opiniowanie wniosków o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów z zawartością
alkoholu wydaje się bezcelowe. W rezultacie pojawiłasię propozycja, aby w ramach sprzeciwunie
zajmować stanowiska w sprawie takich wniosków od nowego roku.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, z czego 4 było ZA, 7
PRZECIW,a 4 WSTRZYMAŁOsię od głosu.
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Pkt. 10

Pkt. 11

Pkt. 12

Pkt. 13

Podjęcie uchwały w sprawie zaopiniowania wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż
napojów z zawartością alkoholu w punkcie sprzedaży tj. Sklep spożywczy „ZŻABKA”
ul. Legnicka 55D lok. U1-1 Wrocław

Radna Ewa Gostkowska referująca wniosek dotyczący uchwały nr XX_177_23 poinformowała, że
wniosek dotyczy punktu zlokalizowanego w tym samym budynku.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych,z czego 5 było ZA,6PRZECIW,a 4 WSTRZYMAŁOsię od głosu.

Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji Rady Osiedla.

Radny Patryk Kosek zreferował wniosek dotyczący uchwały nr XX_178_23.

W głosowaniu nad projektem uchwały udział wzięło 15 radnych, wniosek przyjęto
jednogłośnie.

Informacje od Zarządu Osiedla

Sesję opuścili radni Małgorzata Polniak i Bartłomiej Krzyżosiak.

Przewodniczący Zarządu Osiedla Konrad Postawa referujący działania Zarządu Osiedla
poinformował o podjęciu przez Zarząd Osiedla uchwały nr 10/23 dotyczącej pozytywnej opinii w
sprawie wniosku o wydanie zezwolenia na sprzedaż napojów z zawartością alkoholu w punkcie
sprzedaży Sklep ogólnospożywczy ul. Modra 28B we Wrocławiu, podkreślając znacznie większy
porządeki spełnienie wymogów formalnych.

Następnie opowiedział o wizycie w Szkole podstawowej nr 5, gdzie opowiedział czym zajmuje się
Rada Osiedla, co to jest Fundusz Osiedlowy i na czym polegają Mikrogranty. Zaproponowałteż,
aby w innych szkołachpo feriach też takie spotkania dla dzieci zorganizować.

Przekazał też informację o wizycie na dyżurze przedstawicielki dewelopera, który na Pilczycach na
Lotniczej 100 buduje sporej wielkości osiedle, a dodatkowo w ramach inwestycji planowane jest
utworzenie przychodni, a także dobudowanie piętra w szkole przy ulicy Koszykarskiej.

Wolne wnioski, zapytania Radnych oraz kluczowe informacje.

Radna Helena Materak poinformowała, że pozostanie w radzie i przeprosiła za wcześniejsze
zamieszanie. Decyzja ta została entuzjastycznie przyjęta przez pozostałych radnych.

Sesję opuścili radni Helena Czapnik i Maciej Wiśniewski.

Radna Helena Materak zgłosiła potrzebę wyremontowania ulicy Kozanowskiej, zwracając uwagę
na fakt jej zniszczenia podczas budowy mostu Milenijnego. Radny Konrad Postawa zaoferował
wsparcie w przygotowaniu stosownej uchwały.

Pkt. 14 Zakończenie sesji Rady Osiedla.

Zastępczyni Przewodniczącego Rady Osiedla podziękowała wszystkim za merytoryczną i spokojną
sesję.
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